

香港AEO計劃宣講會 - 為企業打造環球綠色通行證

HK AEO Programme Promotion Seminar – A Global Green Pass for Local Enterprises

香港海關於2023年3月14日舉辦了一場香港AEO計劃宣講會予4家本地商會，包括香港中華廠商聯合會、香港傢俬裝飾廠商總會、香港工業專業評審局及香港工商品牌保護陣綫有限公司。出席的商會代表超過80人。

海關關長何珮珊特意到場與一眾商會代表進行交流。關長致歡迎辭時表示：「香港海關希望透過AEO互認安排的全球網絡，協助企業打造『環球綠色通行證』，把握香港背靠祖國，聯通世界的獨特地位及優勢，開拓更多商機。」及後，海關人員分享了香港AEO計劃的優惠詳情及認證準則，希望吸引更多本地貿易商加入成為香港AEO，享受各項通關優惠。

Hong Kong Customs held a promotion seminar on HK AEO Programme for 4 local trade associations, including the Chinese Manufacturers' Association of Hong Kong, Hong Kong Furniture and Decoration Trade Association, the Professional Validation Council of Hong Kong Industries and Hong Kong Brands Protection Alliance, on 14 March 2023. More than 80 trade association members were in attendance.

The Commissioner of Customs and Excise, Ms Louise Ho, also attended the seminar to exchange ideas with the participants. In her welcoming note, Ms Ho remarked, "Under AEO Mutual Recognition Arrangement network, Hong Kong Customs hopes to provide local enterprises a global green pass so that they can better explore business opportunities worldwide, leveraging Hong Kong's distinctive advantages of enjoying strong support of the Motherland and being closely connected to the world." Customs officers then elaborated the benefits and accreditation criteria of the Programme with the aim to attracting more local traders to join the HK AEO family and enjoy corresponding trade facilitation benefits.



聯絡我們
Contact Us

✉ aeo@customs.gov.hk

香港海關貿易關係及公共傳訊科

Office of Trade Relations and Public Communication
Customs and Excise Department

